
 
 
Skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 19. november 2024 
Mødet finder sted i tidsrummet kl. 18.00-20.00 i mødelokalet Akvariet. Der er mulighed for et stykke smørrebrød i 
Multirummet ved YBM kl. 17.30 

 
Afbud fra:  
Mødeansvarlig: EWL 
Mødested: Akvariet 
 

EWL – Eva Willaing Lock 
JH – Jesper Hansen 
LVH – Linda Vestergaard Hansen 
VDP – Vivi Dalsgaard Pedersen  
LBK - Line Bøtner Kristensen 
LBA - Louise Bregnehøj Andersen 

LC - Lisbeth Christiansen 
LB – Lars Buchardt 
BBC – Bo Bak Christiansen 
JJF – Johnnie Fischer 
CJ – Charlotte Jørgensen 
SE – Steffen Eriksen 

 

Pkt. Indhold Bilag Tidspunkt Ansvarlig Forventning 

1. Godkendelse af referat 
 

 18.00 EWL Godkendelse 

 Referatet er godkendt og underskrevet af formanden, EWL 
 

2.  Tilsyn: Medarbejdertrivsel 
 

x 18.05 CJ, JJF Præsentation af årets 
resultater og 
handleplansarbejde 

 Jens Witek Nissen (skolens AMR) fortæller om trivselsundersøgelsen blandt medarbejderne, med udgangspil i 
de slides, der blev vist på det fælles personalemøde. 
Der er afdelingsvise forskelle, status quo, fremgang og tilbagegang. 
Der spørges ind til krænkelser, da antallet er øget. Det er AMR og ledelsens vurdering, at øgningen skyldes en 
opmærksomhed på at få registreret hændelser, og ikke en egentlig stigning i antallet af hændelser. 
Det drøftes, at svarprocenten er vigtig, for at undersøgelsen er retvisende. På Sanderumskolen er den denne 
gang ca. 83%, hvilket vurderes til at være relativt højt. Også fordi langtidssygemeldte og barslende er inviteret 
med. 
Drøftelse omkring variation i undervisningen, og i hvilken grad det kan bidrage til mistrivsel. Bestyrelsen drøfter 
også hvordan de som forældre kan bidrage til at sikre forældrenes opbakning til skolens undervisning. 
 

3. Princip for skolerejser og aktiviteter udenfor 
skolens matrikel 
 

x 19.05 CJ Godkendelse 

 Charlotte har tilpasset udkastet ift. senest drøftelse af princippet. Enkelte formuleringer er der behov for at få 
justeret inden princippet er hel færdigt. Dette gennemgås på mødet. 
Der er behov for en afklaring på, om der må være forældrebetaling på en skolerejse. Charlotte undersøger 
nærmere. 
Skolebestyrelsen drøftede hvorvidt det er hensigtsmæssigt at de ældste elever kan gå hjem og spise i 
pauserne. Der indføres en passus om at forældrene skal informere skolen, hvis de oplever, at det at eleverne 
må forlade skolen i pauserne, give bekymring for mistrivsel. 
Det drøftes, om der kan være behov for at forældrene (også i de ældste klasser) skal give samtykke til at 
eleverne må cykle/transportere sig uden opsyn. Charlotte undersøger juraen. 
Punktet sættes på igen på et kommende møde. 
 
Eva og Jesper laver et udkast til anbefalinger til klassekassen og opsparing. Materialet præsenteres for 
bestyrelsen i indeværende skoleår.  
 

4. Trafikindsats og nyhedsbrevevaluering 
 

 19.30 CJ, EWL, 
VDP, LC 

Status og opfølgning 

 Line har forberedt et spørgeskema, som forældrene kan besvare omkring nyhedsbrevet. Line sørger for at få 
det distribueret ud via skolen kontor. 
 



Støtteforeningen vil gerne finansiere trafikspejle. Herudover vil de gerne støtte en trafikevent med 5000 kr. 
 
Udvalget ønsker forslag til trafikevent. 

- Fedt med musik på pladsen 
- Kunne man målrette eventen til forældrene 
- Lys i mørke 
- Konkurrence (flere der cykler/går evt. med forældre, har lys på eller andet) 
- Husk at de også gerne må være målrettet de ældste elever 
- Kan elevrådene inddrages. 

 
Udvalget arbejder videre med at planlægge en event. 
 

5. Orientering 

• Formand 

• Skoleleder 

• Forældrerepræsentanter 
 

 19.45  Orientering 

 Formand 
EWL – møde med rådkvinde blev aflyst, grundt vag tilslutning. (14 skoler havde tilmeldt sig) 
 
Skoleleder 
CJ – i næste uge er der ansættelsessamtaler til pædagog i hel. Er der et bestyrelsesmedlem, der ønsker at 
deltage, skal CJ have besked hurtigst muligt. 
CJ - høringssvar ift. tildelingsmodel er der givet en fælles tilbagemelding på. Det har ikke givet anledning til, at 
der ændres i modellen. 
CJ – Indskrivning til kommende 0. klasse. Der er givet tilsagn om, at der må oprettes 3 klasser.  
 

6. Evt.     
 

 EWL – cykel er blevet piftet. Det kunne være fint hvis der kunne være en ekstra opmærksomhed på det. 
CJ – husk at give skolen besked ved tyveri mm. Det kan bidrage til, at det kan blive sat ekstra kamera op. 
 

 Kommende møder:  
Bestyrelsesmøde tirsdag d. 10/12 
Kommende emner:  
Opfølgning på Kontaktforældrestormøde 
 

    

  

 


